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Informatienota voor de Gemeenteraad

Antwoord op schriftelijke vraag CDA Wijchen: gevolgen 
energiecrisis voor sportverenigingen

Kernboodschap

Ook sportverenigingen krijgen vroeg of lat te maken met de gevolgen van de 
energiecrisis. Op dit moment is nog onduidelijk wat de gevolgen zijn, maar lijkt er geen 
acuut probleem te zijn. Het college volgt de ontwikkelingen op de voet maar ziet op dit 
moment nog geen aanleiding om gemeentelijke steun te bieden. 

Eerdere besluiten

Datum Korte omschrijving eerder genomen besluit (vermeld zo 
mogelijk het zaaknummer/documentnummer)
Nvt

Antwoorden van het college

In navolgende tekst beantwoorden wij de gestelde vragen:

1. Is de gemeente op de hoogte van hoeveel sportverenigingen kampen met 
hogere energietarieven?

In juli hebben wij een vragenlijst uitgezet onder maatschappelijke organisaties waarin wij 
vroegen of zij problemen voorzien als gevolg van de stijgende energielasten. Omdat de 
respons niet al te hoog was hebben wij in september alle organisaties een herinnering 
gestuurd. 

Acht sportverenigingen met een eigen accommodatie hebben de vragenlijst retour 
gezonden. Allen geven aan op dit moment geen probleem te ervaren. Dit blijkt eveneens 
uit het artikel in Weekblad Wegwijs van 21 september jl. Wel maken sommige 
verenigingen zich zorgen voor de langere termijn.
 
2. De minister van Sport heeft onlangs in de Tweede Kamer toegezegd dat zij 

zich zal beraden over steun aan (sport)verengingen. Is de gemeente er al 
van op de hoog- te hoe groot deze steun zal zijn?

Bij de Algemene politieke beschouwingen is door het kabinet toegezegd te bekijken of en 
hoe ook (o.a.) sportclubs in aanmerking kunnen komen voor energiehulp. Op dit moment 
is (nog) niet bekend op welke manier dit wordt uitgewerkt, wij volgen de ontwikkelingen 
op dit vlak actief.   

3. Welke financiële steun kan onze gemeente bieden, mocht de steun vanuit de 
overheid niet toereikend zijn?

Op dit moment ervaren sportverenigingen nog geen directe problemen en is nog niets 
bekend over een eventuele regeling vanuit de Rijksoverheid. Wij blijven in contact met 
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onze verenigingen en bekijken óf en welke mogelijke oplossingen wij kunnen bieden op 
het moment dat zich problemen voordoen. 

Sportverenigingen kunnen nu al een beroep doen op een duurzaamheidslening voor de 
verduurzaming van hun accommodatie. Bovendien kunnen wij hen voorzien van 
informatie over verschillende landelijke en provinciale regelingen hiervoor. Wij brengen 
bij onze contacten met verenigingen de verschillende duurzaamheidsmaatregelen onder 
de aandacht. 

4. In hoeverre kan de gemeente onderzoeken hoe ze de verenigingen nog beter 
kan helpen om de hoge energiekosten zoveel als mogelijk te beperken?

Wij hebben reeds een inventarisatie gedaan nar de actuele problemen van (onder 
anderen) sportverenigingen. Gezien de uitkomsten van de inventarisatie achten wij nader 
onderzoek op dit moment niet noodzakelijk. 

5. Indien onze inwoners toch te maken krijgen met hogere contributies, wat 
voor een mogelijkheden heeft de gemeente dan om mensen die dit niet 
kunnen betalen, te helpen zodat zij en hun kinderen kunnen blijven sporten.

Minima kunnen beroep doen op de kindregeling (voor inwoners tot 18 jaar) en de 
geldterugregeling (inwoners vanaf 18 jaar) voor een bijdrage in de kosten van 
sportdeelname. Op het moment dat blijkt dat dit onvoldoende is bekijken we welke 
mogelijke oplossingen wij kunnen bieden. 


